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Sorø 

Roklub 

Dato:  

21-06-2016 

Bestyrelsesmøde 
Næste møde: 
 

23-08-2016 
 

 

Tilstede: 
 

 

 

 

Afbud: 

Bjarne Hjorth, BHJ, Peter Lindblom, PL, Birgit Juel Hansen, BJH, 

Ulla Hvid, UH, Peter Carstens, PC, Lars Bo Andersen, LBA, 

Ungdomstræner: Andreas Sloth, AS. Ole Jørgensen, OJ. 

 

Ungdomsrepræsentanter ingen fremmødt. 

Leif Hansen 

 

 

1. Bemærkninger til dagsorden 
ingen 

ACTION: 

   

2. Godkendelse af referater  

 referat fra den 10-05-016. 

Rettelse til Edon både, som er klasse inddelt for respektive 

aldersklasser 11-17 år. 

Ikke flere kommentarer til forrige referat fra den 10-05-2016 

Referent 

   

   

3. Beretning fra de enkelte afdelinger  
 

 

3.1 Formand, Bjarne 
 

-BJH har talt med Leif Hansen, Leif ønsker at udtræde af 

bestyrelsesarbejde af private årsager. Hus- Forvalter posten står 

ubesat, efter PC har overtaget Materiel- Forvalterposten, dette indtil 

næste generalforsamling. 

-Sorø Regatta, BJH har søgt kommunen om forskellige tilladelser 

fra en TO-DO-LISTE. BJH orienterede om denne liste. 

BJH spørger Leif Hansen om at sejle starterbørn til Sorø-Regatta. 

-UH foreslår ”Dit Sorø” inviteres til Regatta (sponsorat). 

- Tisselette hos herrerne nedtages pga dårlig hygiejne og lugtgener, 

efter Sorø regattaen 

-Sjov svømmedag 300 m. Nærmere om det praktiske efter Sorø 

Regatta. 

-2 gamle træbåde på kokslageret skal sælges for højeste pris. 

- Lions marked 12- 13 august, dommer Rene står  for dette, AS 

mailer om skærm konkurrence. 

- Diplomtræner kursus til AS er afslået fra Talentsport. BJH 

undersøger nærmere. 

- Mobile Pay er klar til Sorø Regattaen. 

 

BHJ 
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                    3.2 Næstformand 

 

-UH laver artikel til div. Medier om Sorø Regattaen. UH vil gerne 

bede om mere info, når der har været konkurrencer. 

 

  

 
UH 
 

 

 

 

3.3 Kasserer, Lars 

 

-Medlemstal stiger støt i ungdomsafd. 

LBA 

   

 

3.4 Kaproningschef, Peter 

 

-Jacob L. og flere er udtaget til NM-EM. 

-Nye årer er indkøbt. 

- Der mangler både til junior C 

- Hvilke både er ledig, fordelingsnøgler ? 

-Junior C vil afprøve at træne på nye tider, PL koordinerer. 

-Sponsorudvalg kan søge ny båd 4X til Juniorer 

PL 

  

 

 

 

 

 

 

3.5 Rochef, Birgit  

 -Frokost bord roder efter ungdomsroerne . 

-roning i sommerferien, der skiftes til at passe roning for nye 

ungdomsroere, repræsentant til stede 4 uger i juni/juli 

-Mange roere 20 stk. om mandagen i uge 23. 

- Studenter spørges om de kommer i SR for at markere deres dag, 

BJH inviterer/spørger via FB bl.a. 

- Findes der årer til Edonbåden ? 

-Rete/Parnas får nye fiberårer, men vil kunne bruges også med træ 

årer. UH/PC indstiller. 

 

BJH 
 

 

 

3.6 Husforvalter, Peter C  
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3.7 

-Flugtveje vil blive markeret og skilte opsættes, netop så vi undgår 

cykelparkering m.m., der hindrer flugtvej i hele dens bredde. 

 

Materielforvalter, Peter C 

PC 
 

 - UH/PC kontakter potentielle superbrugere, som kan 

undervises i standardindstillinger på bådmateriel, smig m.m. 

- Laila kontaktes om dette, da Laila har spurgt om dette til 

motionistbåde. 

- - PC ønsker mere info vedr indkøb af materiel, sådan at 

materielforvalteren er status Q på dette. 

 

LN 
 

 

 

3.8 Ungdomstræner  

 

 - intet 

 

 

3.9 Instruktører, Ole  

 - intet 

 

 

4 Evt.   

 - intet  

   

   

   

5. Dato for næste bestyrelsesmøde  

 Tirsdag den 23-08-2016 Bestyrelsen 

 


